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Inleiding 

De laatste weken zijn in de gehele gemeente en met name in de stad Medemblik zware explosies 

van extreem zwaar vuurwerk te horen en zijn vele vernielingen waarneembaar door opgeblazen 

vuilnisbakken in de openbare ruimte. Naast de schrik bij de vele inwoners door de harde explosies, 

is ook de ergernis en onbegrip groot door dit soort vandalisme. Tevens spreek ik mijn zorg uit over 

de mogelijke gevolgen als door het resultaat van deze zware explosies personen of persoonlijke 

eigendommen (auto’s/woningen, etc.) getroffen worden. 

 

 

1.  Heeft de gemeente Medemblik hierover reeds meldingen van inwoners ontvangen? Zo 

ja, hoeveel? 

antwoord  Er zijn de afgelopen 4 maanden 38 meldingen binnengekomen over vuurwerkoverlast. 

Ongeveer 10 daarvan betreffen meldingen waarbij prullenbakken zijn opgeblazen.  

2. Heeft u momenteel een indicatie van de omvang van de vernielingen en zijn deze kern-

specifiek? 

Antwoord Het overgrote deel van de vernielingen zoals opgeblazen prullenbakken hebben 

plaatsgevonden in de binnenstad van Medemblik. Een enkele melding kwam ook van 



 

 

parken als het Mr Derrikspark in Zwaagdijk-West en het Overhoekse bos in Wervershoof.   

3. Heeft de gemeente Medemblik zicht op de daders van deze zinloze en gevaarlijke 

explosies en zo ja zijn hiervoor reeds personen aangehouden? 

Antwoord Het is lastig om zicht op (de) daders te hebben indien zij niet op heterdaad betrapt 

worden. Uitvraag bij de politie heeft opgeleverd dat recent een verdachte in 

Wervershoof aangehouden is met 138 stuks zwaar vuurwerk. Enkele andere onderzoeken 

lopen nog binnen de gemeente, waar en hoe kan nog geen antwoord op worden 

opgeven.  

 

4. Op welke wijze kan een halt toegeroepen worden aan dit letterlijke explosieve geweld, 

om daarmee verdere overlast, ongelukken en gemeentelijke kosten te voorkomen? 

Antwoord Onze jongerenwerkers zijn voortdurend met hun doelgroep in gesprek over allerlei 

onderwerpen waaronder vuurwerk. Vanuit de milieuspecialist bij de politie worden een 

aantal acties gedraaid binnen de gemeente Medemblik. Dit betreffen repressieve 

onderzoeken. Daarnaast heeft de wijkagent in Andijk aandacht voor het thema i.v.m. 

een aantal meldingen, die na inzet afgenomen zijn.  

 

5. Wordt er bijvoorbeeld in de avonduren frequenter door boa’s, c.q. politie 

gesurveilleerd? Zo nee, bent u bereid dit in de komende weken wel te gaan doen? 

Antwoord Halverwege de maand december gaan de BOA's surveilleren op vuurwerk overlast. 

Handhaven op dit thema blijft voor de politie lastig omdat de afstekers na “de klap” 

meestal vertrokken zijn. Op dit moment heeft het basisteam geen capaciteit om actief 

en preventief met het onderwerp aan de gang te gaan. E.e.a. heeft te maken met de 

vele andere keuzes en prioriteiten waar de politie op dit moment inzet op moet plegen. 

 

6. Bent u bereid om hierover nadere en uitgebreide aandacht aan te besteden op de 

gemeentelijke pagina in de Medemblikker en uw website via en andere digitale 

uitingen? 

Antwoord Wanneer we relevante informatie hebben voor inwoners, dan (delen) we dit, zoals te 

doen gebruikelijk op onze kanalen. Wij zullen dan ook oproepen om incidenten en 

mogelijke informatie over daders te delen via Fixi of op het algemene nummer van de 

politie voor niet spoedeisende zaken 0800 etc.  

7. Onderkent u dit probleem en de gevaren van het gebruik van deze zware 

vuurwerkbommen en wat kan en wil de gemeente hieraan doen om dit overlast in te 

dammen? 

Antwoord De gemeente onderkent dit probleem zeker: ‘elke vuurwerkbom is er één teveel’. 

Zowel de Politie als gemeente probeert met de huidige capaciteit dit probleem zo goed 

als mogelijk aan te pakken. 

 

 


